
 
 
Referat af ekstraordinær generalforsamling den 17 marts 2025 kl.18.00 
 
HVB konstaterede, at den ekstraordinære generalforsamling er lovligt indkaldt. Der var 
indkaldt til ekstraordinær generalforsamling, da Jeppe Strand meddelte, at han ønsker at 
udtræde af bestyrelsen, og Poul Erik Blus og Kristian Søndergaard ønsker at træde tilbage 
som suppleanter. Bestyrelsen ønsker dermed nye medlemmer valgt til posterne. 
 
Jeppe Strand var samtidig formand for Løbsudvalget, og posten skulle genbesættes. 
Samtidig blev der ved ordinær generalforsamling ikke fundet en formand for 
Aktivitetsudvalget. 
 
Ved den ekstraordinære generalforsamling deltog ca. 16 medlemmer. Bestyrelsen var 
repræsenteret ved formand Hans van Binsbergen, samt Joachim Parbo og Erik Ladefoged. 
 
Dagsorden. 

1. Valg af bestyrelsesmedlem til erstatning  af Jeppe Strand.  
Nick Merch blev valgt. 

2. Valg af førstesuppleant. Første suppleant indtræder i bestyrelsen indtil sommerferien 
som suppleant for Brian Vivier Brockhoff. 
Jonas Have Jensen blev valgt. 

3. Valg af anden suppleant. 
Jonas Olsen Bundgaard blev valgt som 2. suppleant. 

4. Besættelse af formandsposter for udvalg. 
a. For løbsudvalget blev Henrik Martinussen valgt til formand. Øvrige 

medlemmer er Dennis Olsen, Finn Gregersen, Jesper Larsen, Ernst Krüger 
og Erik Ladefoged. 

b. Aktivitetsudvalget. Der var ingen, som opstillede til udvalget. 
5. Eventuelt. 

a. Når cykelbanen og tribune bygningen nedrives, bliver CKA genhuset af 
Aarhus Kommune. Når det nye atletikstadion er etableret, bliver CKA´s 
lokaler sammen med Aarhus Mountainbike og Aarhus 1900 Tri i nyt hus, 
Sportens hus, for klubberne og Team Danmark.  

b. Cykelbanen har fået allokeret p-pladsen P2 for opførelse af ny indendørs 
cykelbane/velodrom. Der er en solnedgangsklausul for muligheden 1. februar 
2028. Foreningen Aarhus Cyklebane forsøger at finde midler til en ny 
multihal. 


